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Kmetijske raznoterosti. 
Shod čebelarjev zboroval je te dni na Dunaji. Bil je 

zanimiv razgovor o raznih strokah čebelarstva. Posebno so 
gospodje razpravljali o tem, je li umestno vvažati tuje čebelne 
vrste. Nekateri čebelarji so bili zoper to, ker je naša domača 
čebela najboij vajena našega podnebja. Večina je pa vendar 
mislila, da se s tujimi čebelami domače vrste zboljša. Govo
rilo se je tudi o gnilobi v panjevih. Glavni učitelj Fulda je 
priporočal, da bi dajali lizol čebelam. 

Shod vinščakov je zboroval na Dunaji. Udeležil se ga 
je tudi slovenski poslanec Pfeifer. Govorilo se je posebno tudi 
o trtni uši in o obnovljenji uničenih vinogradov. Poljedelski 
minister, ki je tudi pazno sledil obravnavam, je zagotavljal, 
da bode vlada storila, kar bode mogla. Pojasnjeval je, kaj je 
že vse vlada storila v povzdigo vinstva. 


